
Årsmötesprotokoll för Laholms Boulesällskap 
Torsdagen den 19 mars 2009  kl. 1900 på Lingården Laholm.
§ 1a. Ordförande Hans-Olof Olsson öppnade mötet och hälsade alla hjärtligt välkomna, 

fastställandet av röstlängd tillika närvarolista och på den fanns 36 anmälda.
§ 1b. Ordförande utlyste parentation för Karl-Erik Bengtsson som lämnat oss under året, med en 

tyst minut.
§ 2. Till ordförande för mötet föreslogs Hans-Olof Olsson som också blev vald.
§ 3. Till sekreterare för mötet valdes Lars-Åke Olausson.
§ 4. Att justera protokollet samt fungera som rösträknare valdes Jan och Kerstin Johnsson.
§ 5. Dagordningen fastställdes utan ändringar.
§ 6. Alla medlemmar har fått en personlig inbjudan där tid och plats varit utskrivna, dessa 

lämnades minst 2 veckor innan mötet. Mötet beslutade därför att allt varit enligt gällande 
stadgar och godkände detta. 

§ 7. Verksamhetsberättelsen som delades ut studerades och godkändes.
§ 8. Den ekonomiska berättelsen godkändes.
§ 9. Hans-Olof läste upp revisorernas berättelse som intygade att de efter att ha studerat 

räkenskapen inte hade något att anmärka.
§ 10. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna året.
§ 11. Till ordförande valdes Hans-Olof Olsson på 1 år.
§ 12. Till kassör valdes Britt Nilsson på 2 år.
§ 13. Till ordinarie ledamot valdes Inger Eriksson på 2 år.
§ 14. Till suppleant valdes Britt-Marie Jönsson på 2 år. 
§ 15. Till revisor valdes Katarina Lämpegård på 2 år. 
§ 16. Till revisorssuppleant valdes Lars Larsson på 1 år.
§ 17. Till valberedning valdes Tommy Waller på 1 år (sammankallande)

Till valberedningen valdes Pelle Persson på 1 år.
Till valberedningen valdes Nisse Johansson på 1 år.

§ 18. Medlemsavgiften fastställdes till 150 kr. för 2009 
§ 19. Budgeten fastställdes, verksamhetsplanen redovisades av Hans-Olof och efter ändring lades 

den till handlingarna.
§ 20. Till firmatecknare valdes Hans-Olof Olsson och Britt Nilsson, var och en för sig.
§ 21. På övriga frågor så behandlades frågan var någonstans banorna föreslogs ligga. Efter en bra 

diskussion så togs ett enhälligt beslut på att förorda platsen utanför simhallen. Vidare så togs 
frågan upp om seriespel och mötets mening blev att vi skall undersöka möjligheten att delta.

§ 24. Hans-Olof tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet               Ordförande                     Justeringsmän 

Lars-Åke Olausson        Hans-Olof Olsson           Jan Johnsson               Kerstin Johnsson              


